
                 Høringssvar til ” Forslag til friluftsstrategi ”

Strategien mangler et svar på hvordan Naturstyrelsens områder 
igen kan anvendes/ forbedres.
Blåbjerg klitplantage og Nyminde klitplantage er de seneste år 
blevet mere og mere utilgængelig for offentligheden.
Alle skiltene er fjernet, vejene bliver ikke vedligeholdt.
Vore mange turister uden kendskab bevæger sig i området i 
blinde.
Når så mobildækningen heller ikke er tilgængelig i området så 
bliver det ikke attraktivt at færdes i de skønne klitplantager.
Tidligere kortmaterialer på tysk bliver ikke genoptrykt.
Skovvejene ødelægges af store skovmaskiner og bliver ikke 
genetableret i en fornuftig stand.
Den øgede brug af klitplantagerne til mountainbike ødelægger 
mange stier hvor man tidligere kunne færdes til fods.
Der køres meget uden for de afmærkede stier.
Karlsgårde Sø/ skov
Sydenergi etablere for nogle år siden en dejlig sti rundt om 
Karlsgårde sø, nu er vandrestien ødelagt af alt for meget færdsel 
med mountainbike, stierne er kørt op og vanskelig at bruge til en 
tur rundt søen.
Der er for lidt opsyn med vore naturområder.
Med venlig hilsen
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